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Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 10. december 2024 17.30 – 19.30 
”Julefrokost under mødet” 
 
Tilstede: Flemming Overgaard, Signe K. Dupont, Christina H. Kruse, Nathalie Kajberg, Maja Mandix, 
Anne Julie Hasle, Niels F. Jensen, Catja Kristiansen, Michael Jensen og Søren Schlüter 
Gitte Høj deltager i punkt 35. 
 
Elevrepræsentanter: Casper og Klara 
 

Afbud: Susan R. Rahbek, Annette Rendbo Larsen, 
 
Referent: 

32 – 24/25  Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt  

33 – 24/25  Referat godkendt. 
Godkendt 

34 – 24/25  Formanden har ordet 

 Formanden har ingenting af berette. 

 Skolen har ordet, ved: 

 Niels – repræsentant for lærere: 

 - Den forlængede vikarsituation på Nordfynsskolen har fyldt. Nu afventer man og forventer, at 
det bliver løst på en god måde.  

 - Personalet er optagede af, at skolen skal gå fra 3 afdelinger til færre.  Medarbejdere er interes-
seret i at være med i denne proces. Personalet er spændt på den klare ramme i det.  

 Skoleledelse. 

 Det, der er vigtigt er, at vi skaber en sammenhængende skole fra 0.kl-9.kl. og gør hvad vi kan for 
at sikre, at ingen elever oplever for svære skift. Det forlængede skoledervikariat har fyldt i ledel-
sesteamet. 

 Elevråd  

 Eleverne vil gerne have vandautomaten op igen i udskolingen. 

 Mellemtrinnet vil gerne have lov til at gå i hallen i frikvarteret også. Det er de i gang med en 
gang om ugen.  

 

35 – 24/25 ”Ledelsessituationen på Bogense Skole”. Mail sendt fra bestyrelsen til Gitte Høj d. 2. december. Gitte Høj 
deltager i mødet.  
Debat 

Gitte Høj redegør for begrundelsen for at bede Bogense Skole om at hjælpe til i den ledige lederstilling. 

Der debatteres, og forældre og medarbejder ytrer i fællesskab deres bekymring for, hvad det vil betyde 

for eleverne på Bogense Skole. Bestyrelsen giver udtryk for, at Bogense Skole naturligvis gerne vil hjælpe, 

og at de samtidig også ser et ”lyserødt flag”.  

Medarbejderne glæder sig til at se udmeldingerne ført ud i praksis. 

Det aftales at forløbet følges, og Gitte Høj opfordrer til at bekymring adresseres til skolens ledelse og 

hende.  

36 – 24/25 Bestyrelsens og skolens arbejde med elevtrivsel – ”Støtte og inspiration”.  
Hvad er der på skolen arbejdet med siden sidste møde? 
Information og spørgsmål (10 min) 

Afdelingerne har haft det op afdelingsmøderne og drøftet, hvordan eleverne oplever mere medindfly-
delse. 
Det aftales, at det tages op i årgangsteams og fortsat på dagsorden på næste afdelingsmøde: Hvordan 
kan vi som personale være med til at give eleverne en følelse af, at de er med til at bestemme?  
 
Bestyrelsen: Hvordan kan vi drage eleverne mere ind i det og få elevrådet mere ind over.  
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Hvordan indsamler vi data til evaluering, så vi hele tiden blev bedre. Det drøfter vi videre til næste møde, 
hvordan det kunne gøres. 

37 -24/25 Møde omkring farlig skolevej d. 21.11.24 med deltagelse af Flemming, Anette og Catja. 
Information og spørgsmål (10 min) 

Bestyrelsen så droneoptagelser. Der viste sig ikke nogle farlige situationer. Nede ved krydset ved Netto 
kunne man dog overveje følgende: Det undersøges om cyklisterne får hajtænder ved dobbeltrettet cy-
kelsti, nedsætte farten til 40 fra 45 km/t dernede og sætte mere lys op ved Netto. 

38 – 24/25 Elevers mulighed for at købe mad i menu. Status på nyt tiltag med mulighed for bestilling mandag og 
fredag, og frist kl. 21:00 aftenen før.  
Info – ingen beslutning eller ændring. (5 min) 

Der er kommet lidt flere bestillinger efter vi har reduceret tilbuddet til mandag og fredag, samt forlæn-
get vinduet til bestilling.  

39 – 24/25 Kortere skoledag på Bogense Skole. Henvendelse af forældre til Flemming. Klik her for at læse om af-
kortning af skoledagen på UVM.  
Debatpunkt 20 min. 

Vi har debatteret det og følger op på det næste gang. Bestyrelsen har brug for pædagogiske og didakti-
ske begrundelser på hvorfor. Det tages op igen på næste bestyrelsesmøde i februar.  

 Vedr. julefrokosten 2024 på Bogense Skole 

Information (5 min) 
Julefrokosten blev aflyst pga. interesse fra det politiske niveau. Bestyrelsen er overraskede over, at der er 
opmærksomhed omkring det fra politisk niveau, da budgettet ikke er overskredet, og Bogense Skole ge-
nerelt har styr på økonomien. Bestyrelsen efterspørger en kommunal retningslinje for, hvad der må bru-
ges til fester og lign. Bestyrelsen er nysgerrige på, hvorfor ledelsen ikke har udfordret ”den politiske inte-
resse”. 
 
Personalet er dybt overraskede over Nordfyns Kommunes håndtering af sagen. Som skole i et yderom-
råde, havde det været et område, hvor der kunne have været ”kræset for medarbejderne”.  

40 – 24/25 Status på ”frivillig indbetaling” til Berlinturen 2025. Der er d. 25. november 12 ud af 31 elever der har frivil-
ligt indbetalt.  
Diskussion og beslutning – hvad gør vi nu? (20 min) 

29 har betalt lige nu. Der drøftes om man kan tage 3 voksne med i stedet for 4. Der laves et opslag på 
Aula i forhold til frivillig donation og muligheder for indbetaling. Hvordan forholder vi os til det i bestyrel-
sen fremadrettet? Vi kigger på princippet, der hedder skolerejse til Berlin til næste bestyrelsesmøde.  

41- 24/25 Efter bestyrelseskurset d. 6. november.  
Debat ( 15 min) 

Det er drøftet tidligere i dag 

42 – 24/25 Eventuelt: 

 Arbejde med færre skift på skolen. - Det har vi drøftet kort.  

 Personalet har holdt pædagogisk dag med Rasmus Alenkær. Det arbejder vi videre med på sko-
len. 

 Skolefoto: Lige nu benyttes Odense Skolefoto. Der bliver gjort opmærksom på, at der er billi-
gere fotografer i nærområdet. Der er forespurgt om, der kommer et nyt fællesfoto af alle ele-
verne. 

 Der er flere forældre, der efterspørger om, der ikke skal være en plan for vikarer. Det opleves, at 
der ikke altid er en vikarplan.  Størstedelen af personaler laver vikarplaner, også når de er syge. 
Det tages dog til efterretning.  

 Skolen er stadig i gang med at kigge på, hvordan vi kan løfte afgangsprøvekaraktererne og 
strukturere undervisningen derefter. 

 

Punkter til 

næste møde 

Onsdag d. 5 februar kl. 17.30-19.30. 
• Principper for skolerejse til Berlin. OBS på hvis ikke alle betaler.  
• Reduceret skoledag- SS undersøger hvad der er gjort andre steder og hvad konsekvensen har 

været.  
• Fast punkt: Trivselsmåling- Støtte og inspiration- Hvad har vi gjort af konkrete tiltag? 
• APV 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/fag-timetal-og-overgange/afkortning-af-skoledagens-laengde
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• Hvordan kan bestyrelsen samle data omkring ”Støtte og inspiration” for den fortsatte indsats. 
• Skolens budget og afsluttede regnskab for 2024. 
• Årsberetning 
• Kvalitetsrapport 
• Indskrivning  
• Rundrigning til forældre som har meldt deres børn ud af Bogense Skole.  

 

 

 


